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در جلسه ریاست سازمان بورس با دبیرکل انجمن صنفی کارفرمایی صنعت پتروشیمی چه گذشت؟
ابتدای هفته جلسهای در سازمان بورس و اوراق بهادار با موضوع بررسی مشکلات پیشروی صنعت پتروشیمی برگزار شد.

به گزارش خبرنگاران گروه بورس، بانک و بیمه گزارش خبر، این جلسه که مجید عشقی رئیس سازمان، رضا عیوضلو معاون نظارت بر بورسها و ناشران
سازمان، محسن انصاری مهیاری مدیر نظارت بر ناشران، احمد مهدوی ابهری دبیرکل انجمن صنفی کارفرمایی صنعت پتروشیمی و فریبرز کریمایی قائم

مقام این انجمن حضور داشتند، مشکلات پیشروی صنعت پتروشیمی و راهکارهای حل این مشکلات بررسی شد از جمله آنکه:

 تغییر در فرمول تعیین نرخ خوراک پتروشیمیها و حذف مولفهی قیمت هابهای اروپایی از نرخ خوراک گاز کمافیالسابق از دولت مطالبه و پیگیری
شود.

خوراک شرکتهای متانولی به گونهای تعیین شود تا قابلیت رقابتپذیری این شرکتها افزایش پیدا کند.
تمامی بندهای مربوط به قانون الحاق برخی مواد به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت (۲) که پیش از این در مجلس شورای اسلامی تصویب و

به دولت ابلاغ شده بود، به طور کامل و صحیح و اجرایی شود.
بحث تخفیف پلکانی اشاره شده در قانون فوقالذکر از دولت مطالبه و احیا شود.
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